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Z Á P I S 

z 17. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 24. 10. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

      63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

           (z toho 2 poslanci PS PČR) 

      30 zástupců městských částí hl. m. Prahy   

        4 zástupci ředitele MHMP 

                                33 ředitelů odborů MHMP  

                                                     19 ředitelů organizací HMP 

                    5 poslanců PS PČR 

                       (současně i 2 členové ZHMP) 

                     1 host 

                   11 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 164 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. et Mgr. Vladan Brož – od 9 do 11 hodin 

 

Jiří Brůžek – od 18 do 19,30 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 22 hodin do 

konce jednání 

 

Mgr. Jiří Knitl – od 15 do 16 hodin 

 

Lucie Kubesa, MBA – od 15 do 15,30 hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková 

 

Ing. Eva Tylová – od 19,30 do 22,30 hodin 

 

Dr.-Ing. Milan Urban 

 

Ing. David Vodrážka – od 20 hodin do konce 

jednání 

 

Magdalena Valdmanová – od 15 do 15,30 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 19 do 20 hodin 
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17. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,10 hodin.   

 

Primátor hl. m. Prahy pro informaci sdělil, že obdržel od ředitele Magistrátu 

hlavního města Prahy Ing. Martina Kubelky, Ph.D., omluvenku z tohoto zasedání z důvodu 

nemoci. Po dobu nepřítomnosti byl zastupován ředitelem sekce průřezových činností 

JUDr. Tomášem Havlem, Ph.D. 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeny Mgr. Bara Soukup a RNDr. Marcela Plesníková. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Magdalena Valdmanová 

4. člen  Mgr. Kristýna Drápalová 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Mgr. Josef Nerušil 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

 

PRO: 53     PROTI: 1 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 14. října stanovila „Návrh programu jednání 17. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněné tisky, a to body  

č. 4 – 6 k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy MgA. Jiřímu 

Anderlemu, prof. PhDr. Františku , DrSc., dr. h. c. mult. a Jaroslavu Němečkovi. Doplněné 

body č. 7 – 9 se týkaly udělení stříbrné medaile hlavního města Prahy pro Zdeňka 

Pecháčka, Marii Vavroňovou a Věru Doušovou. A body 10 – 14 se týkaly udělení 

bronzové medaile hlavního města Prahy, a to Petru Velenskému, Nataše Velenské, Ing. 

Bohumilu Váchalovi, mjr. JUDr. Lucii Zemančíkové a Mgr. Kateřině Laluhové. Primátor 

uvedl, že u všech jeho doplněných bodů bylo nezbytné pro jejich předložení na program 

jednání vyčkat na souhlasy oceňovaných osob. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstkyně primátora Udženija, radní Hroza, radní 

Klecanda, radní Kovářík, radní Záranský a předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop 

 

S přednostním právem vystoupil člen ZHMP Nacher, který požádal o zařazení nového 

bodu s názvem „Aktuální situace v Dopravním podniku HMP“, a to jako 1. bod náměstka 

primátora Hřiba, případně za tisky, které byly přerušené, tj. jako bod č. 4 po přerušených 

tiscích 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Marta Pakostová, 

Valerie Bromová, Tereza Kopřivová 

 

V průběhu probíhající diskuse převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora 

Hřib, radní Zábranský, Scheinherr, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Nekolný, Kleslová, předseda výboru 

pro strategické investice ZHMP Portlík, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Zelenka, náměstek primátora 

Hlaváček, Nerušil, Nepil, Nacher, Čižinský, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

Vodrážka, primátor hl. m. Prahy, radní Kovářík, radní Mazur, předseda výboru pro 

dopravu ZHMP Sedeke, radní Klecanda, Vedralová, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek 

 

Přestávka v 11,55 hodin na 20 minut, následně byla prodloužena do 12,15 hodin, poté do 

12,30 a poté ještě do 12,50 hodin 

 

Po ukončení přestávky předseda návrhového výboru Chabr uvedl, že obdržel žádost o 

zpětvzetí návrhu v bodě 3, který původně navrhl náměstek primátora Hřib, týkajícího se 

„Projednání hloubkového auditu DPP od StoneTurn v části komplexního bezpečnostního 

systému“ se zdůvodněním, že komplexní bezpečnostní systém a související audit bude 

projednáván v rámci bodu „Aktuální situace v Dopravním podniku HMP“  Dále uvedl, že 

obdržel ještě žádost o zpětvzetí od předsedy výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlíka, který stáhl svůj návrh, neboť by o stejném tématu proběhla tři hlasování.  

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Aktuální situace v Dopravním 

podniku hl. m. Prahy“ po přerušených tiscích z předchozího jednání ZHMP 

PRO: 27 PROTI: 4   ZDR. 24 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu náměstka primátora Hřiba – zařadit tisk Z – 12723 „K aktuální situaci 

v Dopravním podniku hl. m. Prahy a.s. a návrh opatření” po tiscích pana primátora 

PRO: 54   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP (neztotožněný hlasem ani obrazem z videa) – hlasoval „pro“, ve výsledku 

hlasování se to však neobjevilo 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit tisk Z – 12722 „K realizaci 

protismykové úpravy přechodů pro chodce před zimním obdobím” jako první bod 

náměstka primátora Hřiba 

PRO: 32  PROTI: 0  ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – zařadit bod „Informace k plnění úkolů uložených 

ZHMP“ jako poslední bod pana primátora 

PRO: 27   PROTI: 0  ZDR. 27 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové a člena ZHMP Nepila – zařadit tisk Z – 12718 

„Aktuální stav demolice a novostavby Libeňského mostu” jako první bod náměstka 

primátora Hřiba 

PRO: 27  PROTI: 0  ZDR. 25  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného – zařadit bod „Koordinátor oprav dopravních 

staveb a katastrofální situace v dopravě“ jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 17  PROTI: 1   ZDR. 33 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa, předsedy výboru pro 

správu majetku ZHMP Benkoviče a člena ZHMP Nekolného – zařadit tisk Z - 12104 „Ke 

kultivaci veřejného prostoru na sídlištích a vytvoření Fondu pro budování parkovacích 

míst” jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 28   PROTI: 0   ZDR. 27 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky a předseda výboru kontrolního ZHMP Prokopa - 

zařadit tisk Z – 12726 „K úpravě Statutu hl. m. Prahy ve věci převodu nemovitostí 

určených k bydlení” jako první bod náměstkyně primátora Udženija 

PRO: 36   PROTI: 2   ZDR.19  

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu náměstka primátora Hlaváčka – zařadit tisk Z – 12728 „O konkrétních 

dopadech nefunkčního Národního geoportálu územního plánování na rozvoj a územní 

plánování v hl. m. Praze” do bloku informací 

PRO: 62   PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nerušila – zařadit bod „Aktuální situace v Dopravním 

podniku HMP – stav oddozimetrace“ 

PRO: 24    PROTI: 3   ZDR. 23 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 61  PROTI: 0  ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – prodloužit čas 

projednávání bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ do 13,50 hodin a 

následně pro bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ vyhradit čas v délce 40 

minut 

Pro: 59 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil v 13,05 hodin bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP. V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Pospíšil a 

poté ještě převzala řízení schůze náměstkyně primátora Komrsková. Následně převzal 

řízení schůze opět náměstek primátora Pospíšil. Poté převzal řízení schůze schůze primátor 

hl. m. Prahy. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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člen ZHMP Zelenka 

člen ZHMP Slabihoudek 

člen ZHMP Ptáček 

 

 

k zefektivnění vymáhání pravidel v dopravě 

 

Tisk přerušen dne 12. 9. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12601 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:       PRO: 30         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1   Zmatečné 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/1 

Materiál uvedl člen ZHMP Zelenka a člen ZHMP Slabihoudek.  

 

Pozměňovací návrh textu usnesení člena ZHMP Zelenky a člena ZHMP Slabihoudka ve 

znění: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.konstatuje nedodržování pravidel silničního provozu zejména při parkování automobilů 

dosáhla v Praze neúnosné míry, ať už se jedná o porušování pravidel v zóně placeného 

stání, tak i při krátkodobém zastavení a stání na komunikaci  

II. bere na vědomí stanovisko radních pro dopravu městských částí Praha 1 - 10 ze dne 3. 

10. 2024  

III. souhlasí s požadavky uvedených ve Stanovisku radních pro dopravu městských částí 

Praha 1 – 10  

IV. žádá 1. Radu HMP 1. o zajištění realizace navrhovaných a požadovaných opatření 

uvedených ve Stanovisku radních pro dopravu městských částí Praha 1 – 10  

Termín: ihned 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

    1 

 

členka ZHMP Kordová Marvanová 

 

Informace o stavu řešení projektu DPP a.s. Nové Holešovice 

 

Tisk přerušen dne 20. 6. 2024 a dne 12. 9. 2024 

 

  

   TISK:     Z - 12731    

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/2 

Úvodem vystoupila členka ZHMP Kordová Marvanová.  
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hlaváček, Nacher, Kordová 

Marvanová 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.bere na vědomí informaci náměstka primátora Petra Hlaváčka týkající se projektu DPP, 

a.s. Nové Holešovice  

II. ukládá 1. Radě HMP 1. průběžně informovat o stavu řešení projektu 

Termín: 21.11.2024 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

členka ZHMP Kordová Marvanová 

členka ZHMP Tylová 

členka ZHMP Komrsková 

 

 

Změna jednacího řádu ZHMP 

 

Tisk přerušen dne 12. 9. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12712 

Úvodem vystoupila náměstkyně primátora Komrsková, poté vystoupila členka ZHMP 

Kordová Marvanová a členka ZHMP Tylová. 

 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga – požádala o zklidnění hluku v sále z důvodu špatné slyšitelnosti 

diskutujících osob 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Ing. Marta Pakostová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní Zábranský, předseda výboru pro technickou 

infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Bodeček, Nacher, Kordová Marvanová, 

Tylová, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 

Arnotová, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, 

Kleslová, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Hamanová, Nepil, Scheinherr, 

náměstkyně primátora Komrsková, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič 

 

Procedurální návrh předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost 

ZHMP Arnotové na přerušení projednávání tohoto bodu 

Pro: 21 Proti: 9 Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

Projednávání tisku Z - 12712 bylo v 16 hodin z důvodu pevně zařazeného bodu přerušeno. 
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    * 

 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

 

k "Petici za zajištění dopravní bezpečnosti a regulaci tranzitní dopravy v ulici Trojská" 

 

* Tisk byl projednán v pevném čase 16.00 hodin 

 

  

   TISK:        Z - 12703 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/3 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Tomáš Bryknar – starosta MČ Praha – Troja, 

Ing. Josef Cícha, Eva Hýsková, Eva Brejšová, Jitka Eibergerová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, Lněničková, 

Scheinherr, Nepil, radní Klecanda, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Slabihoudek 

 

V rámci diskuse hovořil primátor HMP, který poté vyhlásil přestávku na 5 minut. 

 

člen ZHMP Slabihoudek požádal o samostatné hlasování po bodech 

 

Po ukončení přestávky vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Slabihoudek, Zelenka, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Drápalová, Hamanová, Čižinský, 

předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, předseda výboru pro dopravu ZHMP 

Sedeke, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílka na dokončení projednávání tohoto bodu, včetně hlasování a poté následné 

pokračování dalšího tisku Z – 12704 „k "Petici občanů Prahy 15 a Petrovic proti záměru 

výstavby na Veronském náměstí" 

Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Lněničková, Drápalová. 

V rámci diskuse vystoupil Ing. Tomáš Bryknar – starosta MČ Praha – Troja. Dále 

v diskuse vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Slabihoudek, Nepil, předseda výboru 

pro strategické investice ZHMP Portlík 

Přestávka 17,18 – 17,21 hodin 

 

Po ukončení přestávky vystoupili: neztotožněný občan, Mgr. Radim Jendřejas, MBA, DBA 

– ředitel Trojského gymnázia, s. r. o. a člen ZHMP Scheinherr. 
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Závěrečné slovo přednesl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, který reagoval na 

diskusní příspěvky. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění: 

bod III. ukládá Radě HMP 5. zajistit prostřednictvím TSK, a.s. monitoring dopravy a 

zejména dopady na sousední MČ a po 3 měsících od realizace zavedení světelné závory 

vyhodnotit dopady 

Termín: ihned 

 Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění:  

bod III. ukládá Radě HMP prostřednictvím Technické správy komunikací hl. m. Prahy, a. 

s. zajistit realizaci světelných zařízení chodeckých semaforů u školských zařízení v Troji 

Termín: ihned 

Pro: 20 Proti: 0 Zdr. 8 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění:  

bod III. ukládá Radě HMP prostřednictvím Technické správy komunikací hl. m. Prahy, a. 

s. zajistit realizaci provizorní dynamicky řízené světelné závory 

Termín: ihned 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění:  

bod III. ukládá Radě HMP zajistit zpracování analýzy návrhu systémového přístupu k 

řešení světelných závor na území celého hl. m. Prahy 

Termín: ihned 

Pro: 59 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění:  

bod III. ukládá Radě HMP prostřednictvím Technické správy komunikací hl. m. Prahy, a. 

s. zajistit realizaci úsekového měření rychlosti v ulici Trojská 

Termín: ihned 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění:  

bod III. ukládá Radě HMP zajistit posílení přítomnosti strážníků Městské policie hl. m. 

Prahy v ranních a odpoledních hodinách, kdy je dopravní provoz v ulici Trojská 

nejintenzivnější 

Termín: ihned 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    * 

 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

 

k "Petici občanů Prahy 15 a Petrovic proti záměru výstavby na Veronském náměstí" 

 

* Tisk byl zařazen na projednávání v pevném čase 17.00 

 

  

   TISK:        Z - 12704 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/4 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Vít Zelený, Ondřej Lohnickij 

 

Procedurální návrh předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa na prodloužení tohoto jednání i po 19. hodině 

Pro: 31 Proti: 2 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

náměstek primátora Hřib – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se to však neobjevilo. Na 

základě této skutečnosti zpochybnil hlasování. Reagoval předseda výboru pro dotační 

vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek. 

 

Opakované hlasování o procedurálním návrhu předsedkyně výboru pro životní prostředí, 

veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa na prodloužení tohoto jednání i po 19. 

hodině 

Pro: 38 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili dále tito občané HMP: Mgr. Jana Brádková, Michal Gust, 

Šárka Prošková 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, Tylová, předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf. V rámci diskuse 

vystoupil Michal Fischer – starosta MČ Praha 15. Dále v diskusi vystoupili tito členové 

ZHMP: Nepil, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra na dokončení tohoto 

bodu po 18. hodině, kdy měl začít v pevný čas 18,00 hodin další bod tohoto jednání 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupily členky ZHMP: Kordová Marvanová, Tylová 
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Doplňující návrh členky ZHMP Kordové Marvanové – do textu usnesení doplnit nový text 

ve znění:  

bod II. ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy využít aktivně všech práv hl. m. Prahy jako 

účastníka územního a stavebního řízení ve věci záměru výstavby na Veronském náměstí 

tak, aby byly zohledněny námitky místních občanů vyjádřené v petici občanů Praha 15 a 

Petrovic proti záměru výstavby na Veronském náměstí“ 

Pro: 20 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    * 

 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

 

k "Petici za zachování center občanské vybavenosti na sídlišti Ďáblice a respektování územní 

studie" 

 

* Tisk byl zařazen na projednávání v pevném čase 18.00 hodin 

 

  

   TISK:        Z - 12705 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/5 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. Jan Vocel, Ing. Ladislav Čapek, Ing. Milan 

Vondra, Mgr. Martin Štěrba, Helena Výborná, Alena Čapková, Vladimír Kebza, JUDr. 

František Múhlfeit, Petr Jelen, Eva Caková, Jakub Reschke, Karel Hájek, Jan Báča 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Slabihoudek, Lněničková, Scheinherr, 

Freitas Lopesová, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík 

 

Přestávka 19,15 – 19,21 hodin 

 

Komplexní pozměňující návrh člena ZHMP Slabihoudka ve znění: 

„ZHMP I. bere na vědomí  

petici za zachování center občanské vybavenosti na sídlišti Ďáblice a respektování územní 

studie, uvedenou v příloze číslo 1 tohoto usnesení 

II. nesouhlasí s rušením stávajících center občanské vybavenosti na sídlišti Ďáblice a jejich 

následnou náhradou vysokopodlažními domy v ulici Tanvaldská, Frýdlantská, Šimůnkova 

a Čumpelíkova 

III. souhlasí s tím, že při veškerých jednáních o stavebních změnách v sídlišti Ďáblice bude 

prosazovat dodržování zásad obsažených v územní studii sídliště Ďáblice uložené 24. 5. 

2023 do územně plánovacích podkladů hl. m. Prahy s cílem udržení stávající občanské 

vybavenosti a vyloučení výškové zástavby 
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IV. ukládá zastupiteli a radnímu hl. m. Prahy Mgr. Adamu Zábranskému jednat se 

společností CPI Reality, a. s. o možnosti převzetí stávajících center občanské vybavenosti 

za využití dostupných nástrojů jako jsou odkup, směna za jiné pozemky či započtení do 

kontribucí u jiných chystaných projektů 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

Pokračování bodu 

    3 

 

členka ZHMP Kordová Marvanová 

členka ZHMP Tylová 

členka ZHMP Komrsková 

 

 

Změna jednacího řádu ZHMP 

 

Tisk přerušen dne 12. 9. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12712 

Předseda návrhového výboru přednesl několik návrhů, které v rámci projednávání bodu 

obdržel. 

 

Přestávka 19,28 – 19,33 hodin 

 

Návrh předsedy výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareše – v příloze 

č. 1 k usnesení upravit v Čl. I 2. text na znění:  

V čl. 27a odstavec 2 zní: „Interpelace občanů jsou zařazeny jako pevný bod prvního 

jednacího dne Zastupitelstva v době od 16.30 hodin do 17.30 hodin. Projednávaný bod 

programu se na tuto dobu přeruší. Jsou-li přihlášky vyčerpány dříve než v 19.00, pokračuje 

jednání bez přerušení. Přihlášky musí být odevzdány do 9.30 hodin a jsou řazeny podle 

času odevzdání přihlášky a označeny pořadím interpelace občana, pokud jich občan 

předkládá více. Počet interpelací 1 občana na jednom zasedání Zastupitelstva je omezen na 

2 interpelace. V 10.00 hodin se losuje podle pořadí prvních a pak druhých interpelací 

občana. Přednesení interpelace je omezeno na 3 minuty, odpověď na 5 minut, doplňující 

otázka na 1 minutu a odpověď na ni na 2 minuty. O způsobu vyřízení interpelace občana 

rozhoduje interpelovaný. Pokud nebudou všechny přihlášky do 19.00 hodin projednány a 

občané předají jejich znění v písemné podobě, budou vyřízeny podle odstavce 3. Je-li 

vyčerpán program jednání před 18.00 hod., jsou interpelace občanů zařazeny jako poslední 

bod jednání Zastupitelstva.“ 

Pro: 29 Proti: 1 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh radního Zábranského – původní znění Jednacího řádu ZHMP upravit 

následovně: 

v čl. 2 odst. 3 se číslo „15“ nahrazuje číslem „21“ 

v čl. 7 odst. 3 písm. a) se číslo „15“ nahrazuje číslem „21“ 

v čl. 22 odst. 4 se číslo „7“ nahrazuje číslem „15“ 

v čl. 22 odst. 7 se číslo „7“ nahrazuje číslem „15“ 
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(čísla znamenají změnu lhůty, prodloužení lhůt pro pořízení zápisu a prodloužení lhůt pro 

svolání mimořádného zastupitelstva, úpravy byly navrženy tak, aby jednací řád nebyl v 

rozporu s platnou právní úpravou, tj. zákonem o hl. m. Praze, neboť došlo k novelizaci 

zákona o hl. m. Praze a jednací řád Zastupitelstva je aktuálně v rozporu s nadřízeným 

právním předpisem, tj. se zákonem o hl. m. Praze)  

Pro: 30 Proti: 1 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Návrh předsedy výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílka – 

upravit původní text Jednacího řádu ZHMP v části Čl. 20 Přerušení a ukončení zasedání 

Zastupitelstva na nové znění: 

1)Předsedající prohlásí zasedání za ukončené, je-li vyčerpán program jednání. Předsedající 

prohlásí zasedání za přerušené ve 22.00 hodin, a je-li v uvedeném čase projednáván bod 

programu, prohlásí jednání za přerušené po ukončení projednávání tohoto bodu, nejpozději 

však ve 24.00 hodin. V tomto případě pokračuje zasedání následující pracovní den v čase 

určeném předsedajícím. Dále může zasedání prohlásit za přerušené, pokud v jeho průběhu 

klesne počet přítomných členů Zastupitelstva pod nadpoloviční většinu všech členů 

Zastupitelstva, nebo z jiných závažných důvodů, zejména nastaly-li skutečnosti 

znemožňující nerušený průběh jednání.  

2) V případě, kdy předsedající prohlásí zasedání za přerušené, aniž byl vyčerpán program 

jednání, svolá předsedající pokračování zasedání znovu tak, aby se konalo do 14 dnů. 

Ustanovení čl. 2 odst. 5 v tomto případě platí obdobně.  

3) Jednání se přeruší vždy na nezbytně nutnou dobu, požádá-li o to návrhový výbor po 

ukončení rozpravy, za účelem přípravy návrhu usnesení.  

Pro: 23 Proti: 0 Zdr. 14 

Nebylo přijato. 

 

Návrh náměstkyně primátora Komrskové, členky ZHMP Tylové a členky ZHMP Kordové 

Marvanové – (předložený text v příloze č. 1 k usnesení tisku Z – 12712) 

upravit v Čl. I 2. text na znění: V čl. 27a odstavec 2 zní: „Interpelace občanů jsou zařazeny 

jako pevný bod prvního jednacího dne Zastupitelstva v době od 18.00 hodin do 19.00 

hodin. Projednávaný bod programu se na tuto dobu přeruší. Jsou-li přihlášky vyčerpány 

dříve než v 19.00 hodin, pokračuje jednání bez přerušení. Přihlášky musí být odevzdány do 

9.30 hodin a jsou řazeny podle času odevzdání přihlášky a označeny pořadím interpelace 

občana, pokud jich občan předkládá více. Počet interpelací 1 občana na jednom zasedání 

Zastupitelstva je omezen na 2 interpelace. V 10.00 hodin se losuje podle pořadí prvních a 

pak druhých interpelací občana. Přednesení interpelace je omezeno na 3 minuty, odpověď 

na 5 minut, doplňující otázka na 1 minutu a odpověď na ni na 2 minuty. O způsobu 

vyřízení interpelace občana rozhoduje interpelovaný. Pokud nebudou všechny přihlášky do 

19.00 hodin projednány a občané předají jejich znění v písemné podobě, budou vyřízeny 

podle odstavce 3. Je-li vyčerpán program jednání před 18.00 hod., jsou interpelace občanů 

zařazeny jako poslední bod jednání Zastupitelstva.“ 

Pro: 32 Proti: 0 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

 

 

 

 

 



14 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    4 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy MgA. Jiřímu Anderlemu 

 

  

   TISK:        Z - 12678 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/6 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 4 - 14 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Materiály pod poř. č. 4 - 14 uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy prof. PhDr. Františku 

Šmahelovi, DrSc., dr. h. c. mult. 

 

  

   TISK:        Z - 12688 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/7 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení čestného občanství hlavního města Prahy panu Jaroslavu Němečkovi 

 

  

   TISK:        Z - 12679 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/8 

Usnesení bylo přijato. 
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    7 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení stříbrné medaile hlavního města Prahy panu Zdeňku Pecháčkovi 

 

  

   TISK:        Z - 12695 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/9 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení stříbrné medaile hlavního města Prahy paní Marii Vavroňové 

 

  

   TISK:        Z - 12693 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/10 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení stříbrné medaile hlavního města Prahy paní Věře Doušové 

 

  

   TISK:        Z - 12677 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/12 

Usnesení bylo přijato. 
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   10 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení bronzové medaile hlavního města Prahy panu Petru Velenskému 

 

  

   TISK:        Z - 12692 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/11 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení bronzové medaile hlavního města Prahy paní Nataše Velenské 

 

  

   TISK:        Z - 12691 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/13 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení bronzové medaile hlavního města Prahy panu Ing. Bohumilu Váchalovi 

 

  

   TISK:        Z - 12696 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/14 

Usnesení bylo přijato. 
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   13 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení bronzové medaile hlavního města Prahy paní mjr. JUDr. Lucii 

Zemančíkové 

 

  

   TISK:        Z - 12689 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/15 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení bronzové medaile hlavního města Prahy Mgr. Kateřině Laluhové 

 

  

   TISK:        Z - 12694 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/16 

Usnesení bylo přijato. 

 

    15 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o převodu správy majetku mezi hlavním městem Prahou a 

městskou částí Praha 11 

 

  

   TISK:        Z - 12498 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/17 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   16 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na organizační a procesní opatření v souladu se schváleným LEX II OZE související 

se změnami příspěvkové organizace Pražské společenství obnovitelné energie, p.o. 

 

  

   TISK:        Z - 12671 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/18 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy, poté převzala 

řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. 

Prahy. 

   17 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k aktuální situaci v Dopravním podniku hl. m. Prahy a.s. a návrh opatření 

 

  

   TISK:        Z - 12723 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 58         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/19 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib, kterého z důvodu hlasové indispozice doplnil 

radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Scheinherr, radní Zábranský, Lněničková, Kleslová, náměstek primátora Hřib, předseda 

výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, radní Kovářík, 

předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, Nepil, Nekolný, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Kordová 

Marvanová, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Nacher, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Zelenka, Kolář, primátor hl. m. Prahy. 

V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci 

průřezových činností. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Mazur, předseda 

výboru pro energetiku ZHMP Chabr, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, náměstkyně primátora Udženija 
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Přestávka od 23,12 do 23,35 hodin, následně byla přestávka prodloužena do 00,00 hodin 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, náměstkyně 

primátora Udženija, Zelenka, Kordová Marvanová 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Zelenky– o dvou personálních záležitostech, týkajících se 

odvolání náměstka primátora Hřiba a odvolání náměstka primátora Pospíšila z funkcí 

hlasovat v tajné volbě (k předloženému návrhu vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – 

zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností) 

Pro: 25 Proti: 17 Zdr. 2 

Opakované hlasování o dvou personálních záležitostech, týkajících se odvolání náměstka 

primátora Hřiba a odvolání náměstka primátora Pospíšila z funkcí hlasovat v tajné volbě 

Pro: 25 Proti: 16 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, Nacher, Kordová Marvanová, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop 

 

Návrh náměstkyně primátora Udženija s textem usnesení ve znění: 

„ZHMP vyzývá Dopravní podnik hl. m. Prahy, a. s. k poskytnutí součinnosti při zveřejnění 

hloubkového auditu Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s. za období 2014 – 2022“ 

„ukládá Radě HMP zveřejnění hloubkového auditu Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s. 

za období 2014 – 2022 v návaznosti na poskytnutou součinnost Dopravního podniku hl. m. 

Prahy, a. s. nejpozději do 31. 1. 2025“ 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrh předsedy kontrolního výboru ZHMP Prokopa – text usnesení ve znění: 

„ZHMP odvolává MUDr. Zdeňka Hřiba z funkce náměstka primátora 

Termín ihned“ 

Pro: 24 Proti: 16 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Zelenky – text usnesení ve znění: 

„ZHMP odvolává Jiřího Pospíšila z funkce náměstka primátora hl. m. Prahy 

Termín ihned“ 

Pro: 24 Proti: 21 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – text usnesení ve znění: 

„ZHMP I. konstatuje, že 1. dozorčí rada Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s., dále jen 

DPP, jakožto kolektivní orgán selhala ve své kontrolní činnosti a dohledu nad výkonem 

působnosti představenstva a činnostmi společnosti“ 

Pro: 17 Proti: 5 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 
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Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – text usnesení ve znění: 

I. 2. ZHMP konstatuje, že představenstvo Dopravního podniku selhalo v uplatňování a 

prosazování účinných opatření, jejichž smyslem je eliminovat rizika vyvolávající, 

usnadňující nebo podporující páchání trestných činů, které mohou být přičítány 

Dopravnímu podniku“ 

Pro: 19 Proti: 0 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – text usnesení ve znění: 

„ZHMP konstatuje, že by Rada HMP v působnosti valné hromady měla mít přímý vliv na 

volbu členů představenstva Dopravního podniku, a také za jejich volbu nést následnou 

zodpovědnost“ 

Pro: 26 Proti: 2 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – text usnesení ve znění: 

II. 1. ukládá Radě HMP předložit ZHMP návrh změn stanov Dopravního podniku, ve 

kterém 1. bude upravena volba členů představenstva Dopravního podniku tak, aby členy 

představenstva volila a odvolávala valná hromada, nikoli dozorčí rada, 2. byly upraveny 

kompetence jednotlivých členů představenstva tak, aby jeden člen představenstva byl 

odpovědný výhradně za uplatňování a prosazování účinných opatření, jejichž smyslem je 

eliminovat rizika vyvolávající, usnadňující, nebo podporující páchání trestných činů, které 

mohou být přičítány DPP“ 

Pro: 26 Proti: 3 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě HMP zadat detailní analýzu možností restrukturalizace Dopravního 

podniku s důrazem na efektivnější hospodaření společnosti, identifikaci zbytných činností 

a zbytného majetku, optimalizaci nezbytných činností, důsledné nastavení odpovědnosti 

všech osob, které se podílejí na zadávání a kontrole veřejných zakázek, snadnější 

manažerské řízení, snazší kontrolu hospodaření a snížení nákladů na provoz společnosti“ 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – text usnesení ve znění: 

„III. žádá Radu HMP o vytvoření komise pro restrukturalizaci Dopravního podniku jakožto 

poradního orgánu Rady HMP, ve kterém budou zastoupeny všechny politické kluby 

ZHMP“ 

Pro: 25 Proti: 8 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o původním bodě „IV. doporučuje Radě hl. m. Prahy odvolat 

všechny členy stávající dozorčí rady zvolené jediným akcionářem a nahradit je osobami, 

které mají patřičnou kvalifikaci na výkon kontrolní činnosti v Dopravním podniku“  

Pro: 18 Proti: 3 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 
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Návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka – nový text usnesení ve 

znění: 

„ZHMP I. vyjadřuje poděkování a respekt zaměstnancům Dopravního podniku hl. m. 

Prahy, kteří zajišťují kvalitní a světově uznávané služby pražské hromadné dopravy. 

Většina zaměstnanců nemá s kauzami v Dopravním podniku hl. m. Prahy nic společného a 

nezaslouží si, aby byla jejich práce jakkoli znevažována a očerňována.  

II. cítí velký závazek k poctivým a slušným zaměstnancům Dopravního podniku hl. m. 

Prahy, a proto považuje za nutné, aby co nejrychleji došlo k překonání současné kritické 

situace tak, aby bylo transparentně doplněno vedení společnosti kompetentními manažery, 

a tím stabilizován chod společnosti. Zároveň je potřeba vytvořit takové podmínky, které 

zajistí v budoucnu v maximální možné míře podobným situacím systémově předcházet.  

III. vyzývá zastupitele hl. m. Prahy, aby pečlivě zvažovali svá vyjádření na adresu 

Dopravního podniku hl. m. Prahy a jeho zaměstnanců, která mohou dlouhodobě 

poškozovat dobré jméno společnosti, jejích zaměstnanců a hl. m. Prahy“ 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Návrh členky ZHMP Kordové Marvanové – text usnesení ve znění: 

„ZHMP zřizuje výbor pro správu a kontrolu akciového portfolia hl. m. Prahy“  

Pro: 24 Proti: 1 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Návrh členky ZHMP Kordové Marvanové – pozměňující návrh oproti již schválenému 

návrhu náměstkyně primátora Udženija, kdy v bodě „ukládá Radě HMP zveřejnění 

hloubkového auditu Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s. za období 2014 – 2022 v 

návaznosti na poskytnutou součinnost Dopravního podniku hl. m. Prahy, a. s. se termín „do 

31. 1. 2025“ mění na termín „do 10. 12. 2024“ 

Pro: 33 Proti: 1 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejímu vydání – Z 2847 (fáze "návrh" + "OOP", vlna CVZ V) 

 

  

   TISK:        Z - 12641 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  7   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/20 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   19 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3794 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 29) 

 

  

   TISK:        Z - 11411 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/21 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1948/18, 1948/19 a 1948/20 v kat. ú. Kbely do 

vlastnictví hl. m. Prahy a na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2024 v kapitolách 

02 a 10 

 

  

   TISK:        Z - 12591 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/22 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové investiční 

dotace městské části Praha 1 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12463 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/23 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 1/2016 Sb. hl. m. Prahy, o omezujících opatřeních k zabezpečení místních 

záležitostí veřejného pořádku v souvislosti s provozováním pouliční umělecké veřejné 

produkce na veřejně přístupných místech, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 13/2019 Sb. hl. 

m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12634 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/24 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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člen ZHMP Zelenka 

člen ZHMP Nepil 

 

 

k úpravě Statutu hl. m. Prahy ve věci převodu nemovitostí určených k bydlení 

 

  

   TISK:        Z - 12726 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 25         PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  5   

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl člen ZHMP Zelenka. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

   24 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 08 a v kap. 10 na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12618 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/25 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   25 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12603 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/26 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků na dofinancování lékařské pohotovostní služby 

zajišťované a financované hlavním městem Prahou v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12519 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/27 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 27 - 31 

Pro: 50 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   27 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovacích listin příspěvkových organizací hl.m. Prahy - prodloužení 

pověření k poskytování služby obecného hospodářského zájmu 

 

  

   TISK:        Z - 12611 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/28 

Materiály pod poř. č. 27 - 31 uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Ve společné diskusi vystoupil předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast 

ZHMP Mareš. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Palata - Domov pro 

zrakově postižené 

 

  

   TISK:        Z - 12507 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/29 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Integrované centrum 

pro osoby se zdravotním postižením Horní Poustevna 

 

  

   TISK:        Z - 12585 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/30 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Integrované centrum 

sociálních služeb Odlochovice 

 

  

   TISK:        Z - 12566 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/31 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Domov pro seniory 

Nová slunečnice 

 

  

   TISK:        Z - 12629 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/32 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 3 k Darovací smlouvě uzavřené se Sociálním nadačním 

fondem hlavního města Prahy, na poskytnutí daru pro programy nadační podpory a na 

úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12597 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/33 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Gellová, předseda výboru kontrolního ZHMP 

Prokop, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   33 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k vyjádření hl.m. Prahy k investičnímu záměru organizace Diakonie ČCE – středisko Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12650 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 56         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/34 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodu poř. č. 34 a 35 

Pro: 49 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

 

 

 



29 

 

 

   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod nemovitostí pro projekt Osvětového vodárenského centra 

Hydropolis z vlastnictví hlavního města Prahy do vlastnictví Pražské vodohospodářské 

společnosti a.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12553 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/35 

Materiály pod poř. č. 34 a 35 uvedl radní Zábranský a radní Hroza. 

 

Ve společné diskusi k oběma tiskům vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   35 

 

radní Hroza 

 

k návrhu peněžitého vkladu do základního kapitálu Pražské vodohospodářské společnosti a.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12556 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/36 

Usnesení bylo přijato. 
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   36 

 

radní Hroza 

 

ke změně stanov společnosti Technologie hlavního města Prahy, a.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12657 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/37 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/017174/2024 s příjemcem dotace spolkem TO TEMPO, z.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12582 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 57         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/38 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   38 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/017164/2024 s příjemcem dotace spolkem Sportovní klub Střešovice 1911, z.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12623 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/39 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/017162/2024 s příjemcem dotace spolkem Sportovní klub Meteor Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12633 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/40 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   40 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 2, Botičská 1 

 

  

   TISK:        Z - 12638 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/41 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestičních účelových dotací v rámci "Programu na podporu 

nultých ročníků, jako přípravy na přijímací řízení ke středoškolskému vzdělávání, v rámci 

integrace ukrajinské mládeže ve věku 15 - 19 let na území hl.  m. Prahy, na školní rok 

2024/2025 III." 

 

  

   TISK:        Z - 12575 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/42 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   42 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024, v kapitole 04 - školství, 

mládež a sport a návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních  příspěvků z rozpočtu 

hlavního města Prahy na podporu adaptačních skupin pro ukrajinské uprchlíky v Praze, ve 

školním roce 2024/2025 

 

  

   TISK:        Z - 12625 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/43 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu a poskytnutí účelových dotací městským částem hl.m. Prahy v 

roce 2024 na předfinancování mimořádných výdajů v rámci poskytování pomoci občanům 

Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské federace 

 

  

   TISK:        Z - 12631 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/44 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   44 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací MČ Praha 10 

 

  

   TISK:        Z - 12645 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/45 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové  

investiční dotace MČ Praha 12 

 

  

   TISK:        Z - 12630 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/46 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční dotace městské části Praha – Březiněves 

 

  

   TISK:        Z - 12624 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/47 

Materiál uvedl radní Kovářík. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, radní 

Kovářík 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Pozměňující návrh předsedy výboru finančního ZHMP Brože – v příloze číslo 1 v bodě II. 

úprava rozpočtu….“ doplnit text ve znění: „výstavba bytového domu pro preferované 

profese Březiněves“ 

Pro: 20 Proti: 0 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   47 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na změnu účelu dotace ponechané MČ Praha - Šeberov k využití v roce 2024 a k 

návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12658 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/48 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční a neinvestiční dotace MČ Praha 5 na vrub kapitoly 1016 - MČ - rezerva na 

spolufinancování projektů EU/EHP (UF) z rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 

2024 

 

  

   TISK:        Z - 12621 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/49 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha - Slivenec na vrub kapitoly 1016 MČ - rezerva na 

spolufinancování projektů EU/EHP – UF v rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 

2024 

 

  

   TISK:        Z - 12161 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/50 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2024 a přerozdělení 

nevyčerpaných neinvestičních dotací poskytnutých MČ hl. m. Prahy na realizaci opatření pro 

pražské domácnosti ohrožené inflací 

 

  

   TISK:        Z - 12675 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/51 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Gellová. 
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Pozměňující návrh radního Kováříka: 
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Usnesení bylo přijato. 
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Návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 51 - 55 

Pro: 51 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   51 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání částí pozemku parc. č. 1226/6, k. ú. Ruzyně 

 

  

   TISK:        Z - 12546 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/52 

Materiály pod poř. č. 51 – 55 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku 

ZHMP Benkovič, předseda výboru finančního ZHMP Brož, radní Zábranský 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   52 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání části pozemku parc.č. 2513/166, k.ú. Dejvice 

 

  

   TISK:        Z - 12346 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   47       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/53 

Usnesení bylo přijato. 
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   53 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na projednání uznání vlastnického práva k části pozemku parc. č. 97/1 dle GP nově 

označeného jako pozemek parc. č. 97/3 o výměře  37 m2 v k. ú. Třebonice 

 

  

   TISK:        Z - 12561 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/54 

Usnesení bylo přijato. 

 

   54 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení souhlasu s postoupením práv a povinností plynoucích z kupní smlouvy 

č. KUP/35/05/019007/2023 ve znění dodatku č. 1. a č. 2 a ze smlouvy o smlouvě budoucí 

darovací č. SOB/35/04/017715/2023 

 

  

   TISK:        Z - 12589 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/55 

Usnesení bylo přijato. 
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   55 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha - Suchdol (pozemky v k.ú. Suchdol) 

Praha 16 (movitý majetek) 

Praha - Suchdol (pozemky v k.ú. Suchdol) 

Praha 14 (pozemky v k.ú. Hloubětín) 

Praha - Běchovice (pozemky v k.ú. Běchovice) 

Praha 9 (pozemek v k.ú. Hrdlořezy) 

Praha 13 (pozemek v k.ú. Stodůlky) 

 

Odejmutí: 

Praha - Suchdol (vodohospodářský majetek v k.ú. Sedlec a Suchdol) 

 

  

   TISK:        Z - 12616 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

   56 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření Směnné smlouvy mezi společností TROJMEZÍ GATE a.s. a Hlavním 

městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 11772 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/57 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 57 - 76 

Pro: 49 Proti: 3 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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   57 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 4813/11 o výměře  36 m2 v k. ú. Smíchov 

 

  

   TISK:        Z - 12499 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/58 

Materiály pod poř. č. 57 - 76 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, předseda výboru finančního ZHMP Brož, radní Kovářík, radní Zábranský, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č.1889/4 o výměře 5 m2 v k. ú. Podolí 

 

  

   TISK:        Z - 11788 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/59 

Usnesení bylo přijato. 

 

   59 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 1660/43 k.ú. Troja 

 

  

   TISK:        Z - 12586 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/60 

Usnesení bylo přijato. 
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   60 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 629/6 v k. ú. Veleslavín 

 

  

   TISK:        Z - 12506 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/61 

Usnesení bylo přijato. 

 

   61 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 1205/6 a části pozemku parc. č. 1211/1, oba 

v k. ú. Ruzyně 

 

  

   TISK:        Z - 12554 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  8   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/62 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2575/220 v k.ú. Kyje 

 

  

   TISK:        Z - 12584 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 9    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/63 

Usnesení bylo přijato. 
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   63 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 279/2 v k.ú. Hradčany z vlastnictví hl.m. Prahy 

do vlastnictví Dopravního podniku hl.m. Prahy, akciová společnost 

 

  

   TISK:        Z - 12515 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/64 

Usnesení bylo přijato. 

 

   64 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 13/1 v k.ú. Krč, obec Praha, z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12535 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/65 

Usnesení bylo přijato. 

 

   65 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 4151/9, parc.č. 4151/10 a parc.č. 4151/11 v k. ú. 

Dejvice, obec Praha, z vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa 

železnic, státní organizace do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12533 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/66 

Usnesení bylo přijato. 
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   66 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 2227/16, parc.č. 2227/17 a parc.č. 3314/1 v k.ú. 

Krč, obec Praha, z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12564 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/67 

Usnesení bylo přijato. 

 

    67 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí spoluvlastnických podílů na pozemku parc. č. 1456/2 v k.ú. Liboc, 

obec Praha, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12326 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/68 

Usnesení bylo přijato. 

 

   68 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí části pozemku parc. č. 370/39 o výměře 63 m2 v k.ú. Hostivař, 

obec Praha, do vlastnictví hl. m. Prahy, úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12496 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/69 

Usnesení bylo přijato. 
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   69 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností SATPO Project 

XV, s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12378 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/70 

Usnesení bylo přijato. 

 

   70 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí světelného signalizačního zařízení 8.952 Ústecká – K Ládví v 

k. ú. Dolní Chabry, obec Praha, a k. ú. Kobylisy, obec Praha, z vlastnictví společnosti Nové 

Chabry F+G, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12539 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/71 

Usnesení bylo přijato. 

 

   71 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. Liboc z 

vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Sady, lesy a 

zahradnictví Praha, státní podnik v likvidaci do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12576 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/72 

Usnesení bylo přijato. 
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   72 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků, resp. spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. 

Nusle, Šeberov, Troja a Třeboradice z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s 

majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy "v likvidaci" do vlastnictví hlavního města 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12578 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/73 

Usnesení bylo přijato. 

 

   73 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Kyje, Nedvězí u Říčan a Písnice z vlastnictví 

České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 

01312774 do vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o Státním 

pozemkovém úřadu a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů 

 

  

   TISK:        Z - 12583 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/74 

Usnesení bylo přijato. 

 

   74 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí id. podílů k pozemku parc. č. 700 v k.ú. Libeň, obec Praha, z 

vlastnictví fyzických osob do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12520 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/75 

Usnesení bylo přijato. 
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   75 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí id. podílů k pozemku parc. č. 3757/4 v k.ú. Libeň, obec Praha, 

z vlastnictví fyzických osob, do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12521 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 51         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/76 

Usnesení bylo přijato. 

 

   76 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí id. podílů k pozemku parc. č. 404/16 v k.ú. Libeň, obec Praha, 

z vlastnictví fyzických osob do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12522 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/77 

Usnesení bylo přijato. 

 

   77 

 

radní Zábranský 

 

k volbě přísedících Městského soudu v Praze 

 

  

   TISK:        Z - 12635 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 17/78 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   78 

 

 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

V rámci tohoto bodu nebyly předloženy žádné návrhy. 

 

 

 

V rámci bloku informací byly předloženy následující tisky: 

1  Z-12620 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

2  Z-12613 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

3  Z-12615 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2024 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

 

radní Kovářík 

4  Z-12654 Informace za období od 12. září 2024 do 23. října 

2024 o provádění hloubkových auditů v návaznosti 

na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy ke kauze 

Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 

1/30 z 24.listopadu 2022 a informace k trestnímu 

oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 

   5 Z-12728 o konkrétních dopadech nefunkčního Národního 

geoportálu územního plánování na rozvoj a územní 

plánování v hl. m. Praze 

 

náměstek 

primátora  

Hlaváček 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Petice za zachování center občanské vybavenosti na sídlišti Ďáblice a respektování územní 

studie 

(za petiční výbor Jan Vocel) 
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Dopis – názor na dopravní situaci v Praze 

(Jindřich Krbec, ****) 

 

Námitka proti usnesení ZHMP ze dne 12. 9. 2024 – kritika organizátorů Prague Pride 2024 

v souvislosti s aktivní účastí „propalestinských/protiizraelských aktivistů“ 

(Iniciativa Mluvme o tom) 

 

Žádost o finanční pomoc – obec Mikulovice postižená povodní v září 2024 

(Obec Mikulovice, Hlavní 5, 790 84 Mikulovice) 

 

Dopis – záměr rozšíření Letiště Václava Havla – nesouhlas s paralelní dráhou letiště 

Ruzyně 

(Petr Halík, *****) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 17/1 až č. 17/78 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 2,09         

hodin. 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

Mgr. Bara Soukup  

 

 

 

 

RNDr. Marcela Plesníková 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 30. 10. 2024 


